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朝陽科技大學
098學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	3668
	Course Number
	3668

	授課教師
	楊敏鈴
	instructor
	YANG,MING LING

	中文課名
	嬰幼兒教保實習(三)
	Course Name
	Practicum in Early Childhood Education and Care (III)

	開課單位
	幼兒保育系(四進)四A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	學生依其興趣分派至各實習園所
	Objectives
	Students are assigned to child care programs to participate and practice according to their interests and needs.

	教材
	蔡延治(民87)。 教保實習。 台北縣: 啟英文化。
	Teaching Materials
	蔡延治(民87)。 Practicum in early childrhood education。 台北縣: 啟英文化。

	成績評量方式
	實習作業 60﹪；園所評分 40﹪
	Grading
	assignment of internship 60%; grade of internship institution 40%

	教師網頁
	

	教學內容
	1、 透過具體實習經驗，了解幼保工作的內涵，感受其所需之專業知能及態度，明白自己的優勢與不足，以為自我充實之努力方向。 2、 藉由彼此分享實習所見所聞，評析幼教現場之問題與構思解決方案。 3、 聆聽前輩經驗之談，調整個人觀念與期待，做好未來生涯準備與規劃。 4、 認識幼教法令與規章，做個知法守法、敬業積極的優質幼保人員。
	Syllabus
	1. Through internships, students will understand the content of early education and feel the professional knowledge and skills it needs. Therefore they can be sure about what they already having been equipped and what they still need to learn. 2. To critique and ayalize the real world of early childhood education in Taiwan and construct the solutions for probelms. 3. Through listening to others' experiences, students are expected to modify their concepts and expectation for their future and parepare themselves for next steps. 4. To learn about the laws related to early childhood ecutaion and care so that they will be excellent educators in the future.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

